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Komise školská Rady města Beroun  

 

 

 

 

Zápis č. 5/2019 

 

z jednání komise školské konaného dne 25. 11. 2019 

 

od 16.00 hodin v zasedací místnosti Obřadní místnosti MěÚ 

 

 

 

Přítomni: 

 

Členové komise: Mgr. Luděk Trejbal, Mgr. Ivana Ečerová, Mgr. Eva Chlumská, Mgr. Antonín 

Leopold Mgr, Miroslava Holubová, Mgr. Eva Jakubová, Mgr. Miroslav Žbel. 

 

Hosté: Mgr. Dušan Tomčo, Ing. Simona Boldi, Ing. Jitka Štembergová. 

 

Omluveni:  PaedDr. Hana Fechtnerová, Mgr. Jitka Haklová.  

 

Tajemnice komise: Mgr. Květuše Slavíková. 

 

Ověřovatel zápisu: Mgr. Eva Chlumská. 

 

 

Program jednání: 

 

1. Organizační záležitosti  

2. Kontrola plnění usnesení 

3. Výroční zprávy ZŠ a Zprávy o činnosti MŠ za šk. rok 2018/2019 

4. Rozpočet škol.zařízení, plán investic 

5. Vývoj kapacity žáků Beroun 

6. Stav projektu MAP 

7. Návrh plánu činností komise školské na rok 2020 

8. Různé  

 

                       Jednání 

 

K bodu 1 – Zahájení – organizační záležitosti 

 

Předseda komise konstatoval, že komise je usnášeníschopná. 

 

Předseda komise jmenoval ověřovatelkou zápisu Mgr. Evu Chlumskou. 

 

Usnesení:       Komise školská program jednání schvaluje ve výše uvedeném znění.  

Hlasování:      7 pro – 0 proti – 0 zdržel se 
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K bodu 2 – Kontrola plnění usnesení komise 
 

Kontrolu plnění usnesení komise provedl její předseda a konstatoval, že Zápis č. 4/2019 

z minulého jednání komise školské byl předložen Radě města k projednání. Usnesením č. 

501/30/RM/2019 ze dne 13. 11. 2019 Rada města bere uvedený zápis na vědomí.  

 

Usnesení:       Komise školská bere uvedené informace na vědomí. 

 

 

Z jednání RM dne 23. 10. 2019: 

usnesení č. 486/29/RM/2019 Žádost o souhlas zřizovatele – přijetí fin.daru ZŠ Komenského – 

Závodí 2019/2020 

usnesení č. 487/29/RM/2019 Informace o inspekční činnosti provedené Českou školní inspekcí 

na 2. ZŠ a MŠ Preislerova 1335 

Z jednání RM dne 13. 11. 2019: 

502/30/RM/2019 Žádost o souhlas zřizovatele s přijetím věcného daru – ZŠ Wagnerovo 

náměstí 458 

503/30/RM/2019 Návrh odměn pro ředitele ZŠ a MŠ Beroun na 2. pol.roku 2019 

504/30/RM/2019 Změna osobního příplatku ředitelů základních a mateřských škol, 

zřizovaných městem Beroun jako příspěvkové organizace od 1. 11. 2019 

 

Usnesení:   Komise školská bere uvedené informace na vědomí. 

Hlasování:     7 pro – 0 proti – 0 zdržel se 

 

K bodu 3 -  Výroční zprávy ZŠ a Zprávy o činnosti MŠ za šk. rok 2018/2019 

 

Předseda komise informoval o zaslání podkladů k Výročním zprávám ZŠ a Zprávám o činnosti 

MŠ formou odkazu členům komise. Shrnul zpracované zprávy a konstatoval, že po obsahové 

stránce odpovídají zprávy předepsané struktuře. Předseda komise poděkoval za zpracování a 

bod uzavřel. 

 

Usnesení:      Komise školská bere uvedené informace na vědomí. 

Hlasování:     7 pro – 0 proti – 0 zdržel se 

 

K bodu 4 - Rozpočet škol. zařízení, plán investic 

 

Předseda komise představil návrh rozpočtu na rok 2020 pro školy. Informoval členy komise, že 

se jedná zatím o návrh, jež bude projednávat ZM v prosinci. Konstatoval, že za poslední roky 

město investuje do školství větší objemy finančních prostředků, než tomu bylo.  

Největšími zrealizovanými investičními akcemi města Beroun za poslední dobu, v oblasti 

školství, byla výstavba Pavilonu odborných učeben na 2. základní a plánovaná akce v mateřské 

škole Preislerova 1335 a zateplení Mateřské školy Beroun, Tovární 44. 

  

Místostarosta p. Tomčo potvrdil trend města Beroun podporovat školy z hlediska investic 

nadále i v budoucích letech. 

 

Usnesení:         Komise školská bere uvedené informace na vědomí. 

Hlasování:   7 pro – 0 proti – 0 zdržel se 
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K bodu 5 – Vývoj kapacity žáků Beroun 
 

Předseda komise shrnul informace uvedené ve vytištěných podkladech. Doporučil dorovnat 

reálnou kapacity 2. ZŠ a MŠ Preislerova s ohledem na otevření Pavilonu odborných učeben na 

rejstříkovou. Informoval o výskytu chybovosti při stanovování výhledu kapacity škol 

v jednotlivých letech, jako důvod se jeví stěhování osob během roku včetně změny trvalého 

bydliště. 

 

P. Žbel doplnil, že nepřesnosti mohou být způsobeny také tím, že počty narozených dětí 

neodpovídají následně počtu dětí s trvalým pobytem. Celé také může být zkresleno počtem 

dětí, které docházejí do soukromých škol (jejich přesné počty neznáme). 

 

P. Tomčo souhlasil s názorem p. Žbela a doplnil, že soukromé mateřské školy resp. školy 

s prvním stupněm v roce 2019 již zahájily zápisy i do 2. stupně ZŠ, což může mít zkreslující 

dopad na výhled zpracovávaný městem v dalších letech. 

 

P. Leopold upozornil na skutečnost, že v následujícím školním roce 2020/2021bude moci 

otevřít s ohledem na naplněnost školy pouze 2 první třídy.  

 

P. Boldi sdělila, že záleží na zvolené strategii, kterou město zvolí. 

 

P. Tomčo shrnul průběh slavnostního otevření Pavilonu odborných učeben na 2. ZŠ a MŠ 

Preislerova. 

 

Usnesení:         Komise školská bere uvedené informace na vědomí. 

Hlasování:   7 pro – 0 proti – 0 zdržel se 

 

K Bodu 6 – Stav projektu MAP 

 

Předseda komise předal slovo p. Štembergové, která informovala o akcích realizovaných od 

května do listopadu 2019.  

 

K Bodu 7 – Návrh plánu činností komise školské na rok 2020 

 

Předseda představil Návrh plánu činností komise školské na rok 2020 a požádal členy o návrhy 

na doplnění/ úpravu. 

 

Usnesení:         Komise školská souhlasí se zněním návrhu plánu činností komise na rok 2020. 

Hlasování:   7 pro – 0 proti – 0 zdržel se 

 

K Bodu 8 - Různé 

 

P. Jakubová informovala o probíhajících jednáních s MKC ve věci pronájmu KD Plzeňka pro 

realizaci maturitních plesů. Dále informovala o realizované schůzce metodiků prevence, kde 

byl představen „projekt“ realizovaný v Sedlčanech k omezení povolení kouření na veřejných 

prostranství resp. v blízkosti škol a školských zařízení, jako podpora prevence kouření a 

závislosti mladistvých. Navrhla, zda by se nemohlo něco podobného zrealizovat v Berouně. 

 

P. Tomčo konstatoval, že pokud by se měl zrealizovat projekt na podporu prevence kouření na 

veřejných prostranstvích, muselo by dojít k vydání vyhlášky.  

 

Po vyčerpání programu předseda komise ukončil její jednání v 17:15 hodin. 
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Zapsala: Mgr. Květuše Slavíková 

Ověřil: Mgr. Eva Chlumská 

Předseda komise: Mgr. Luděk Trejbal 

 


